
 

Till ordf kommunstyrelsen 

 

Fråga - handlingsplan instegjobb 

Vid fullmäktige den 11/6 2012 undrade Folkpartiet Liberalerna om en handlingsplan för 

instegsjobb utarbetats för kommunens verksamheter. 

Bakgrunden var att kommunfullmäktige den 7/6 2011 godkänt en motion från Folkpartiet och 

där sagt att en handlingsplan skulle arbetas fram av kommunstyrelsen. 

Kommunalrådet Ellinor Söderlund meddelade i juni att någon handlingsplan inte fanns färdig då, 

men att den skulle bli klar under senhösten. 

 Finns det nu en fungerande handlingsplan för hur kommunens verksamheter skall hantera 

instegsjobb 
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Folkpartiet Liberalerna 
 


